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Vragen van het statenlid Gerwi Temmink (GroenLinks) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 220 . 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake Bomenkap in 
heel Zeeland  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 28 november 2017)  

1. Is het college op de hoogte van het 
plan van het Waterschap 
Scheldestromen om 1500 bomen te 
kappen en 868 bomen te herplanten? 
Deelt GS de mening van GroenLinks 
dat er door maar liefst 632 bomen 
minder terug te planten niet voldaan 
wordt aan wat het beleidsplan 
voorschrijft? Wat vindt GS van deze 
aanpak, zowel de vermindering op 
locaties als het feit dat er op maar 
liefst 14 plaatsen helemaal geen 
bomen terugkeren? 
 

1. Het Waterschap heeft een meerjarenplan 
(Beheerplan beplanting 2016-2020) 
gemaakt waarin het aantal bomen in een 
aantal rijbeplantingen afneemt, omdat een 
ruimere plantafstand (van 12 meter) wordt 
gehanteerd dan de afstand waarop veel 
bomen nu staan. Hiermee wordt binnen  
10 jaar voldaan aan een gesloten 
kronendak  zoals de Verordening Wet 
natuurbescherming Zeeland 2017 
voorschrijft.  
De cijfers die in de vraag zijn opgenomen  
hebben alleen betrekking op het bestek 
van 2017-2018 en zijn daarom niet 
representatief voor het hele plan. Voor wat 
betreft de 14 locaties is het waterschap, 
indien het vanuit andere belangen niet 
mogelijk is om op dezelfde locatie terug te 
planten, verplicht om het gekapte areaal 
elders te compenseren. 
 

2.  Is het college op de hoogte dat er op 
14 plekken geen bomen herplant 
worden en de reden daarvan? Wat 
vindt het college daarvan in het kader 
van o.a. het landschapsbeeld van 
Zeeland, de CO2-vastlegging en 
minder leefruimte voor dieren? 
 

2. Ja, hierover vindt afstemming plaats. 
Herplant vindt dan later of op een andere 
locatie plaats. Compensatie kan ook al 
eerder hebben plaatsgevonden. 

3. Volgens artikel 8.2 van de Verordening 
Wet natuurbescherming Zeeland 2017 
is het verplicht bij herplant van 
bomenrijen, dat de bomen binnen 5 à 
10 jaar een gesloten kronendak dienen 
te hebben. Is GS van mening dat op 
deze manier voldaan wordt aan die 
verplichting? 
 

3. Het huidige beleid heeft geen harde kaders 
voor een maximaal toegestane 
plantafstand, enkel het kader dat er binnen 
10 jaar een gesloten kronendak dient te 
zijn.  
Het is afhankelijk van meerdere factoren of 
dit behaald zal worden, zoals de locatie, 
boomsoort en bodemgesteldheid. In het 
Beleidsplan beplanting 2016-2020 is 
aangegeven dat er rekening wordt 
gehouden met de geldende wet- en 
regelgeving.  
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4. Is het college van GS bereid direct 
over te gaan tot handhaven wanneer 
zij constateert dat de gevolgen van 
bijvoorbeeld de vorige vraag (en de 
eerste) daarom vragen? Zo nee, 
waarom niet? 

4. Het college zal handelen als de situatie 
daar om vraagt.   

 
 

 MIDDELBURG,  19 december 2017 
 
 

Namens de fractie van  GroenLinks, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Gerwi Temmink Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 
 
 
 
 


